
Protokół Nr   XXII/09 
 

z XXII sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 9 czerwca 2009 r. w godz. 12.00 do 16.00 w sali 
sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 
 

 
Adn. 1 
 
  XXII sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy – 
P.Elżbieta Kapczyńska. Na wstępie powitała radnych Rady Gminy Mieścisko, Wójta Gminy 
– P.Andrzeja Banaszyńskiego, pracowników administracji, sołtysów wsi i wszystkich 
zaproszonych gości. 
(Listy obecności zaproszonych gości i sołtysów wsi stanowią załączniki Nr 1 i 2 do 
protokołu). 
 
Adn. 2 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy Mieścisko stwierdziła, że na 15 radnych Rady Gminy, 
na dzisiejszej sesji obecnych jest 11, co stanowi quorum wobec czego Rada jest prawomocna 
do prowadzenia obrad i podejmowania uchwał. 
Radni nieobecni usprawiedliwieni: 
- P.Adam Hoffmann, 
- P.Andrzej Kuryłowicz, 
- P.Plewa Daniel, 
- P.Stanisław Rojewski. 
 
(Lista obecności radnych Rady Gminy Mieścisko stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 
 
Adn. 3 
 
 Przewodnicząca Rady odczytała Porządek obrad Xxii sesji Rady, jaki radni i goście 
otrzymali za zaproszeniem na sesję. 
Do przedstawionego projektu Wójt Gminy zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku 
dodatkowej uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/168/97 Rady Gminy w Mieścisku 
z dnia 26 czerwca 1997 r. o przystąpieniu do stowarzyszenia „Wielkopolski Ośrodek 
Kształcenia i Studiów Samorządowych w Poznaniu” gminy Mieścisko. 
Przewodnicząca zgłoszony wniosek poddała pod głosowanie. 
Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 11 głosach „za” zdecydowali o wprowadzeniu do 
porządku obrad sesji dodatkowej uchwały. 
Porządek obrad sesji po zmianie przedstawia się następująco: 

 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przedstawienie porządku obrad XXII sesji Rady Gminy – możliwość wprowadzenia 

zmian. 
4. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Zapytania sołtysów. 
7. Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
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8. Informacja z działalności Przewodniczącej Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
9.Informacja z pracy stałych komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

    10.Podjęcie uchwał: 
 

10.1. w sprawie  zatwierdzenia cen za zbiorowe zaopatrzenie w wod ę  
i zbiorowe odprowadzanie ścieków przez Zakład Usług Komunalnych 
„WOKANEKS”Sp.z o.o. oraz w sprawie dopłat do taryfowych grup odbiorców, 

 10.2. w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, w drodze  
 bezprzetargowej nieruchomości stanowiących własność Gminy Mieścisko, 
 10.3. w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy  
           Mieścisko środków stanowiących fundusz sołecki, 
 10.4.w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Piła, 
 10.5. w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2009 rok, 
 10.6. w sprawie przystąpienia Gminy Mieścisko do stowarzyszenia  
           „Dolina Wełny” działającego jako Lokalna Grupa Działania oraz udzielenia  
           pełnomocnictwa do reprezentowania gminy w w/w stowarzyszeniu,  
 10.7.w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy  

na II półrocze 2009 r. 
10.8. w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/168/97 Rady Gminy w Mieścisku z dnia 
26 czerwca 1997 r. o przystąpieniu do stowarzyszenia „Wielkopolski Ośrodek 
Kształcenia i Studiów Samorządowych w Poznaniu” gminy Mieścisko. 

        
11.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
12.Wolne głosy i wnioski.  
13.Zakończenie. 

 
 
Adn. 4 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że protokół z ostatniej sesji był do 
wglądu w biurze Rady Gminy. Nikt do niego w tym czasie nie zgłosił uwag, w związku z 
powyższym poprosiła o jego przyjęcie bez odczytywania. 
Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 11 głosach „za” przyjęli protokół z ostatniej sesji bez 
odczytywania. 
 
Adn. 5 -  Interpelacje i zapytania radnych 
 
- radny Rodzewicz: 
W pierwszej kolejności zgłosił zapytania w imieniu radnego Kuryłowicza nieobecnego na 
sesji: 
1) kiedy będą uporządkowane gałęzie na poboczu w Pląskowie ? 
2)  sprawa z poprzedniej kadencji Rady dot. skrzyżowania Kłodzin-Pląskowo-Gniezno. Tam 
obwiesiły się gałęzie. Czy nie można tego rozwiązać ? Podciąć albo wyciąć 2 drzewa i 10 m 
skarpy przepchnąć aby ten wyjazd był bezpieczny. Problem wraca w okresie letnim kiedy 
liście rozwiną się; 
Koleje zapytania zgłoszone w swoim imieniu to: 

1) czy byłaby możliwość uzupełnienia o nasadzenia logo Mieściska na stadionie ? 
Z daleka było to ładnie widoczne; 
- Wójt wyjaśnił, że w ubiegłym roku było tam doflancowanie roślin, ale na skarpie nigdy 
nie będzie rosło bo ona jest sucha; 
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2) jaka będzie pensja Prezesa Spółki ? 
3) dlaczego prace na ul. Zacisze tak przeciągają się. Jeden dzień jest robione, drugi – nie. 

Jest tam utrudnienie dla dojeżdżających. Wydaje się, że tam organizacja pracy trochę 
nawala; 

4) czym jest spowodowane, że gmina Mieścisko nie otrzymała grantu na budowę sali 
gimnastycznej, a gmina Wapno otrzymała ? 

- radna Martyńska – zapyta czy możnaby wykosić trawę wzdłuż dróg gminnych. W miejscach 
gdzie są zakręty widoczność jest ograniczona; 
 
- radny Wojtyszyn – sprawa działki Jana Pola koło Domu Kultury– czy nie możnaby skłonić  
właściciela do jej uporządkowania ? Wpływa to na estetykę Mieściska; 
- radny Migas – chodzi o drogę w Miłosławicach. Zbliżają się żniwa i rolnicy chcieliby żeby 
była ona przejezdna; 
- radny Witucki: 
1) czy  gminna  równiarka jest sprawna  bo na razie na drogach jej nie widać ? Drogi w 
gminie trzebaby wyrównać równiarką; 
2) jest połowa czerwca, a nikogo nie widać żeby dziury łatał. Natomiast powiat drogami 
Sarbia, Podlesie Wysokie w ogóle nie interesuje się; 
3) zapytanie do radnego powiatowego – „dosyć, że nie możemy się doprosić od 12 lat 
chodników to na dodatek jeśli ktoś chce sobie prywatnie  wyłożyć kostką wjazd do posesji do 
powiat żąda komplet dokumentacji, podkłady geodezyjne, projekt, tj.koszt około 2 tys.zł. 
Dosyć, że ktoś robi za kogoś to jeszcze ma za to płacić”? 
 
 
Adn. 6  – Zapytania sołtysów 
 
- P.Kmieciak – sołtys wsi Jaroszewo Drugie – droga od krzyżówki – kierunek do Pląskowa – 
były wycięte przez powiat krzaki. Zostały pozostawione gałęzie. W centrum wsi są osiki, 
tj.średnica 8-10 cm, wyjeżdżając z ul.Wierzbowej na drogę główną drzewa  mają liście, że nie 
widać  jak się wyjeżdża na drogę główną. Czy ja mogę zlecić ich wycięcie pracownikowi 
celem poprawy bezpieczeństwa. 
- P.Brząkała – sołtys wsi Gorzewo: 
1) prosiła o równiarkę na  drogę tłuczniową z Mieściska do Gorzewa, jak również o 
równiarkę z Wieli na drogę polną do Gorzewa; 
2) odkrzaczenie drogi polnej z Gorzewa do Gorzewa nad Wełną; 
Na zapytania sołtysów odpowiedzi udzielił Wójt Gminy: 
- sołtysowi Kmieciakowi – „to jest kwestia Zarządu Dróg Powiatowych. Od tego czy 
pracownicy pracują jest dyrektor – zostanie to mu przekazane, tak samo usunięcie tych 
krzewów; 
- jeśli chodzi o osiki – to zależy w jakim są one pasie drogowym, na czyim są gruncie, bo 
wtedy Zarząd Dróg Powiatowych musi wystąpić o ich wycięcie; 
- P.sołtys z Gorzewa – zgłoszone wnioski były omawiane na zebraniu w Gorzewie. Drogi 
będą równane jak będzie równiarka. Ponadto gmina stara się o pozyskanie osób na roboty 
publiczne to wtedy przystąpią do wycięcia tych krzewów; 
 
Adn. 7 
 
 Wójt złożył informację z działalności w okresie międzysesyjnym. 
(Informacja stanowi załącznik  Nr 4  do protokołu). 
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Jednocześnie poinformował o wynikach wyborczych i frekwencji na terenie gminy Mieścisko 
podczas ostatnich wyborów do Parlamentu Europejskiego w dniu 7 czerwca 2009 r.  
 
Adn. 8 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy złożyła informację z działalności w okresie 
międzysesyjnym) 
 
Adn. 9 
 
 Przewodniczący  stałych Komisji Rady Gminy złożyli informację  z pracy Komisji od 
ostatniej sesji: 
- radny Rodzewicz – Z-ca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa 
Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia: 

1) spotkanie z Zarządem Gminnej Spółki Wodnej i przedstawicielem WZiR 
2) 28 maja br. – wspólne posiedzenie Komisji Rady 

- radny Migas – Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska 
Komisja odbyła 1 wspólne posiedzenie Komisji w dniu 28 maja 2009 r. 
- radny Witucki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 
Komisja odbyła 2 posiedzenia: 
1)  28 maja 2009 r. – poświęcone zaopiniowaniu materiałów na sesje; 
2) 19 maja 2009 r. – kontrola w Gimnazjum w Mieścisku. 
Przewodniczący Komisji odczytał sprawozdanie z przeprowadzonej kontroli, która objęła 
podstawową  dokumentację Gimnazjum oraz realizację wydatków od 1 stycznia 2009 r. na 
dzień poprzedzający odbycie kontroli.  
- radna Starosta – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych. 
Komisja odbyła 3 posiedzenia, w tym 1 wspólne. 
Kolejne posiedzenie  odbyło się 2 czerwca 2009 r., którego tematem było: 

1) Informacja na temat wypoczynku letniego dzieci i młodzieży w szkołach; 
2) Najpilniejsze roboty remontowe w placówkach oświatowych niezbędne do 

przeprowadzenia przed rozpoczęciem roku szkolnego. W tym miejscu 
Przewodnicząca komisji przedstawiła remonty konieczne do wykonania z uwagi na 
decyzję Sanepidu: 

- W  Szkole Podstawowej w Mieścisku: 
1) wymiana łazienki dla dziewcząt 

      2) wymiana posadzki w sali gimnastycznej 
      3)  remont kuchni 
- w Gimnazjum w Mieścisku – najpilniejszą rzeczą jest wymiana dachu i w tym miejscu 
Przewodnicząca Komisji problem ten mocno zaakcentowała radnym. 
 
Adn. 10 – Podjęcie uchwał 
 
- uchwała w sprawie zatwierdzenia cen za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków przez Zakład Usług Komunalnych „WOKANEKS” sp. z.o.o 
oraz w sprawie dopłat do taryfowych grup odbiorców. 
Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na 
wspólnym posiedzeniu Komisji jednakże udzieliła jeszcze głosu P.Mieczysławowi Bzdiak – 
Kierownikowi Referatu Infrastruktury Komunalnej. 
W związku z tym, że BRK ulega likwidacji ulega zmianie cena. Cena będzie obowiązywała 
od 1 lipca 2009 r. do 31 grudnia 2010 r. 

 



 5

Jeśli chodzi o kalkulację ceny za dostawę wody to została zwiększona w kosztach energia o 
5%. Z tego zakresu robót eksploatacyjnych w taryfie część została zrobiona w I półroczu. 
Głównie to wymiana i malowanie hydrantów. Również ze środków gminy został 
wyremontowany zbiornik wód popłucznych w Gołaszewie. Szczegółowe koszty były 
przedstawione na Komisjach. 
Założone koszty             1.036.863,00 zł 
Założone dochody przy wzroście stawki za dostawę wody o 5%          787.123,00 zł 
Różnica między przychodami a kosztami wynosi 249.740,00 zł  i te koszty należy pokryć z 
dopłaty, z czego: 
- w 2009 roku   83.247 zł netto,        89.074 zł brutto 
- w 2010 roku   166.493 zł netto,    178.148 zł brutto 
Dopłata do 1 m3 wody wynosi   0,63 zł,  brutto  0,67 zł. 
Jeśli chodzi o stawkę za wodę: stawka bieżąca  wynosi  1,87 zł/m3  
       Stawka po 5% podwyżce    1,96 zł netto,  2,10 zł brutto. 
 
Jeśli chodzi o ścieki to dane wyjściowe kosztów są identyczne jak w poprzedniej kalkulacji: 
- koszty               1.039.474,00 zł 
- dochody przy wzroście stawki o 5%  663.867,00 zł 
Wymagana  wysokość dopłaty wynosi:   375.607,00 zł 
z tego w 2009 roku    125.202 zł,   brutto 133.966 zł 
           w 2010 roku    250.405 zł,   brutto     267.933 zł 
 
Dopłata do 1 m3 oczyszczonych ścieków wynosi:   2,67 zł netto,   2,86 zł brutto. 
Stawka bieżąca wynosi 4,40 zł/m3 netto, po  5% podwyżce   4,73 zł netto,  5,06 zł brutto. 
W  tych kalkulacjach jest założona kwota 40 tys.zł na opracowanie dokumentacji kategorii 
„B” na zrealizowanie awaryjnego odwiertu. Jeśli chodzi o temat ścieków to nie przewiduje się 
znaczących inwestycji. 
W dyskusji nad projektem uchwały głos zabrali: 
- radny Rodzewicz: 
1) w kalkulacji wody jest wykazany koszt opłaty za korzystanie ze środowiska.  
W poprzedniej kalkulacji już był wliczony. 
2) w kalkulacji jest tylko jedna grupa odbiorców i 1 stawka. Na terenie gminy istnieje zakład 
przemysłowy P.Serwatki. Czyli są 2 taryfy i tam nie powinno być dopłaty; 
- P.Bździak – ponieważ przesył jest znikomy nie różnicujemy ceny wody na ceny 
przemysłowe i bytowe. Jeśli jest woda do celów przemysłowych, to jak potraktować wodę do 
podlewania ogródków, a jak do pojenia bydła. Jest to sprawa dyskusyjna. Warzywa  
podlewane w ogrodach mogą być do sprzedaży. W gminach wiejskich nie ma takiego 
rozróżniania. 
- Wójt – „jeśli 1 zakład ma być obciążony, to może zwolnic zaraz ileś ludzi, czy zwiększenie 
ceny spowoduje przychód Można nad tym pomyśleć, gdy będziemy robić taryfę za 18 
miesięcy. Uważam, że na razie nie ma takiego przemysłu.  Podlewanie warzyw to przemysł 
czy konsumpcja. Narazie proponuje żeby byłą ujednolicona stawka”; 
- radny Migas – jako temat do dyskusji na przyszłość zwrócił uwagę na temat ścieków 
dowożonych bo aktualnie cena jest bardzo wysoka; 
- Wójt – kwestia ścieków dowożonych, które są bardzo agresywne. Narazie dotacja na ścieki 
dowożone nie była uwzględniona bo nie było efektu ekologicznego. Nie będziemy w 
najbliższym czasie kanalizować gminy; Jest pytanie czy budować oczyszczalnie 
przyzagrodowe Jeśli tak to dotować, dając z drugiej strony przyzwolenie żeby to wsiąkało do 
gruntu. 
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- P.Bździak – jeśli chodzi o opłaty. W cenie opłat za wodę i ścieki zostały uwzględnione: 
amortyzacja, podatek i opłata za korzystanie ze środowiska. Opłata za korzystanie ze 
środowiska była też  w poprzednich kalkulacjach. Teraz jest dodatkowo wyartykułowane co 
jest wliczone w kosztach. 
- radny Rodzewicz – „myśmy podwyższali raz cenę wody. Druga podwyżka była 
spowodowana dodatkowymi kosztami: :amortyzacji, podatku. Nie było mowy o opłacie za 
korzystanie ze środowiska”. 
- radny Wojtyszyn – składniki ceny muszą być jasno wyliczone. Nie ma w wyjaśnieniu, że 
wzrost ceny zawiera opłatę środowiskową, ale jasne jest że ona wchodzi. 
- Wójt – „w kalkulacji zostały uwzględnione planowane koszty eksploatacji, a my 
wymieniamy wszystkie”; 
- P.Bździak – w starej taryfie była przewidziana kwota 17 tys.zł, w nowej cenie jest 20.500 zł 
opłaty środowiskowej; 
- Wójt – główna rzeczą jest płacenie podatku od nieruchomości, dzierżawa majątku gminy, 
gdzie ustaliliśmy 1% amortyzacji, doszły koszty Rady Nadzorczej i dzierżawa pomieszczenia 
biurowego – jest to około 600 tys.zł. Stawkę ustalamy na 2 lata. Sredni wzrost jest o 21% Nie 
wiemy jaka będzie sytuacja jeśli chodzi o energię elektryczną. 
- radny Wojtyszyn – zmiana taryfy nie nastąpi w ciągu 1,5 roku, społeczeństwo nie będzie 
ponosiło dodatkowych kosztów. .Jak dojdą to nie będzie obciążenia mieszkańców tylko 
pokryje to gmina; 
- radny Witucki: 
1) jeśli koszty wzrosną to Rada będzie musiała podnieść podatki; 
2) doda do tego czasu przynosiła minimalny zysk. Teraz spółka będzie płacić podatki, to 
koszty powinny się wyrównać; 
3) wzrost cen wody i ścieków uderzy w ludzi w rolnictwie o najniższym statusie. Nie wierzę, 
że cena ścieków dowożonych będzie taka sama. Nowym jest dla mnie fakt, że teraz nic się nie 
planuje w zakresie kanalizacji. Cena ścieków dowożonych drastycznie rośnie; 
- Wójt – nie ma możliwości podwyższenia cen jeśli ja jako Wójt nie wystąpię o zmianę 
taryfy. Jeśli nie wystarczy to będzie zmiana w budżecie, a nie wzrost stawki. Osoby 
najbiedniejsze akurat najmniej zużywają; Jak woda i ścieki będą samofinansujące to my 
mamy 200 tys.zł na inwestycje; 
- radny Witucki – dochody rolnictwa spadają; 
- radny Rodzewicz – po pół roku będzie ta stawka o 66% większa. Budżet gminy musi być 
spięty. Jak będzie brakować to trzeba skądś wziąć: albo z budżetu, albo z podatków. Tak czy 
tak społeczeństwo zapłaci; 
- P.Bździak – ścieki dowożone rosną. Na Popowo żeby mieć przepustowość dowozimy ścieki 
z gminy Skoki. Co zrobić z tymi wsiami co nie są skanalizowane ? Była propozycja żeby 
dofinansować przyzagrodowe oczyszczalnie. Poza Mieściskiem i Popowem na razie żadna 
wieś z punktu ekologicznego nie nadaje się do kanalizacji. Na 1 km kanalizacji – musi być 
120 mieszkańców; Kiedyś w ciągu roku taryfa zmieniała się. Jeśli coś w kanalizacji załamie 
się to nowy Prezes musi zgłosić P.Wójtowi. 
W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, którą 
następnie poddała pod głosowanie wraz z podaniem mających obowiązywać stawek za wodę i 
ścieki od 1 lipca 2009 r.: 
-  cena za 1 m3 wody        2,10 zł 
- cena za 1 m3  ścieków    5,06 zł 
 
Na 11 radnych: 9 było „za” i 2 radnych „przeciw”. 
Uchwała w sprawie  zatwierdzenia cen za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków przez Zakład Usług Komunalnych „WOKANEKS” sp.z..o. oraz w 
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sprawie dopłat do taryfowych grup odbiorców została przyjęta większością głosów i stanowi 
załącznik Nr 5 do protokołu. 
  
- uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, w drodze bezprzetargowej 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Mieścisko. 
Rada Gminy uchwałą z dnia 17 kwietnia 2009 r. powołała jednoosobową spółkę Gminy 
Mieścisko, działającą pod firmą Zakład Usług Komunalnych „WOKANEKS” sp.z.o.o 
Wkład własnościowy jaki wniosła gmina do spółki nie pozwoli tej spółce realizować zadań do 
jakich została powołana. Konieczne jest zatem wyposażenie jej w nieruchomości niezbędne 
do realizacji zadań, poprzez ich wydzierżawienie w drodze bezprzetargowej na okres 25 lat. 
D projektu uchwały nie zgłoszono zapytań. W związku z powyższym V-ce Przewodniczący 
Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie. 
Na 11 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 6 
do protokołu. 
Przewodnicząca Rady zarządziła 20-minutową przerwę. 
Po przerwie obrady zostały wznowione. 
 
- uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Mieścisko 
środków stanowiących fundusz sołecki. 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Wójt Gminy. 
Zgodnie z ustawą z dnia 20 lutego 2009 r. o funduszu sołeckim Rada Gminy wyraża zgodę na 
wyodrębnienie w budżecie Gminy Mieścisko na rok 2010 środków stanowiących fundusz 
sołecki. Powołanie funduszy sołeckich ma aktywizować inicjatywę obywatelską na wsiach. 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie poddała pod głosowanie. 
Na 10 radnych obecnych na sesji (radna Toboła opuściła sesję) uchwała w głosowaniu została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik  Nr 7 do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Piła. 
Przedmiotem uchwały jest udzielenie przez Gminę Mieścisko pomocy finansowej Gminie 
Piła w wysokości 529 zł spowodowane jest przyjmowaniem z terenu Gminy Mieścisko i 
obsługą przez Ośrodek Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Pile osób 
nietrzeźwych, które swoim zachowaniem dają powód do zagrożenia, znajdują się w 
okolicznościach zagrażających ich życiu lub zdrowiu albo zagrażają życiu lub zdrowiu innych 
osób. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie 
poddała pod głosowanie. 
Na 10 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 8 
do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2009 rok. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła P.Anna Kałek – Podinspektor ds. 
księgowości budżetowej, która poinformowała, że do przedstawionego na wspólnym 
posiedzeniu Komisji projektu uchwały Wójt Gminy wnosi dodatkowo autopoprawki. 
W wyniku autopoprawek zwiększa się dodatkowo dochody i wydatki o kwotę 133.327 zł. 
Zwiększa się dochody w dziale Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej 
Ø w rozdziale Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych o kwotę  

61.677 zł stanowiącą  różnice dofinansowania dla Zakładu Aktywności Zawodowej 
powstałą między zaplanowana kwotą, a rzeczywista wysokością dofinansowania. 
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Ø w rozdziale Pozostała działalność na kwotę  71.650 zł z przeznaczeniem na 
dofinansowanie Projektu systemowego „Chcę i mogę pracować” współfinansowanego 
ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego. 

Zwiększa się wydatki: 
-  w dziale Administracja publiczna o kwotę 6.000 zł na umowę zlecenie dla prezesa spółki 
„WOKANEKS”; 
- w dziale Ochrona zdrowia – przenosi się wydatki w paragrafach z przeznaczeniem na 
opłacenie energii w świetlicy socjoterapeutycznej; 
- w dziale Pomoc społeczna – zmniejsza się wydatki na świadczenia społeczne oraz wydatki 
związane z ich obsługa w OPS; 
- w dziale Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej 
Ø w rozdziale PFRON – zwiększa się wydatki dla ZAZ po rozliczeniu planowanego a 

rzeczywistego dofinansowania; 
Ø w rozdziale Pozostała działalność – zwiększa się wydatki  na dofinansowanie 

Projektu systemowego „Chcę i mogę pracować”. 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie poddała pod głosowanie. 
Na 10 radnych uchwałą w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 9 
do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Mieścisko do stowarzyszenia „Dolina Wełny” 
działającego jako Lokalna Grupa Działania oraz udzielenia pełnomocnictwa do 
reprezentowania gminy w w/w stowarzyszeniu. 
Dnia 17 grudnia 2008 r. Rada Gminy podjęła uchwałę o przystąpieniu gminy Mieścisko do 
Stowarzyszenia „Dolina Wełny” działającego jako Lokalna Grupa Działania w rozumieniu 
przepisów sektorowego programu operacyjnego „Restrukturyzacja i modernizacja sektora 
żywnościowego oraz rozwój obszarów wiejskich” zgodnie z obowiązującym wówczas 
zapisem statutu stowarzyszenia. Ustawa o wspieraniu rozwoju obszarów wiejskich z 2007 
roku w ramach której działają obecnie lokalne grupy działania spowodowała konieczność 
zmiany statutu stowarzyszenia. Z chwilą we4jścia w życie tej ustawy zapis iż są to lokalne 
grupy działania w rozumieniu przepisów sektorowego programu operacyjnego stał się 
niezgodny z zapisami obowiązującej ustawy. Stąd  potrzeba uchylenia poprzedniej uchwały. 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie poddała pod głosowanie. 
Na 10 radnych: 9 głosowało „za” i 1 radny „wstrzymał się od głosu”. 
Uchwała została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik Nr  10 do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy na II 
półrocze 2009 r. 
Przewodniczący Komisji Rady przedstawili projekty planów pracy na II półrocze 2009 r. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie 
poddała pod głosowanie. 
Na 10 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 11 
do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/168/97 Rady Gminy w Mieścisku z dnia 
26 czerwca 1997 r. o przystąpieniu do stowarzyszenia „Wielkopolski Ośrodek 
Kształcenia i Studiów Samorządowych w Poznaniu” gminy Mieścisko. 
Zgodnie z wyjaśnieniami Wójta Gminy, dotychczasowym reprezentantem gminy w 
stowarzyszeniu była Sekretarz Gminy – P.Alicja Kędracka. Z uwagi na czasową jej 
nieobecność i konieczność udziału w Walnym Zebraniu WOKISS wyznacza się na 

 



 9

reprezentanta gminy w stowarzyszeniu – P. Danutę Lemańską – inspektora ds. 
organizacyjnych i promocji gminy. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie 
poddała pod głosowanie. 
Na 10 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 12 
do protokołu. 
 
Adn. 11  
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Wójt Gminy. 
 
Adn. 12 – Wolne głosy i wnioski 
- radny Rodzewicz: 
1) zapytanie skierował do P.Wójta jakie planuje podjąć ruchy w zakresie remontu placówek 
oświatowych i w związku z tym planowane koszty; 
2) powiadomił, że szpital wągrowiecki pod koniec roku wzbogaci się o tomograf 
komputerowy; 
- radny Witucki: 
1) jak wyglądały w tym roku testy kompetencyjne w szkołach ? 
2) w związku ze zbliżającymi się wakacjami w Sarbii przewidziany jest wypoczynek czy 
zatem będzie plac zabaw ? 
3) w sobotę w Żelicach była Powiatowa spartakiada LZS, w której reprezentacja gminy zajęła 
I miejsce; 
Do zgłoszonych pytań odniósł się Wójt Gminy. 
- Przewodnicząca Rady – odczytała  APEL Okręgowej Izby Pielęgniarek i Położnych z 
siedzibą w Pile skierowany do Prezesa Narodowego Funduszu Zdrowia o zmiany w 
Zarządzeniu z dnia 5 listopada 2008 r. w punkcie dotyczącym wymogów lokalowych dla 
medycyny szkolnej, który powinien brzmieć: „Pielęgniarka szkolna/higienistka świadczy 
usługi w gabinetach medycznych lub w pomieszczeniach zastępczych wyznaczonych przez 
dyrektorów szkół”; 
- P.Wieczorek - Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Mieścisku – zwróciła uwagę na 
powtarzające się przy Domu Kultury przypadki wybryków chuligańskich: wybijanie szyby w 
gablocie, pogięte kołpaki po święcie Strażaka. Mimo, że wiadomo kto to robi nadal to robią. 
 
Adn. 13 
 
 W zawiązku z wyczerpaniem porządku sesji Przewodnicząca Rady podziękowała 
wszystkim za udział i zamknęła XXII sesję Rady Gminy. 
 
 
  Protokółowała:    Przewodniczyła sesji: 
 
 Inspektor ds. obsługi organów   Przewodnicząca Rady 
 Gminy 
  /Wiesława Kujawa/    /Elżbieta Kapczyńska/ 
 
  

 


